
Bilag  2 
 

 
 

EVALUERING AF BORGERMØDE 
 
 
Borgermøde d. 5. september 2005 om lokalplanforslaget ”Ørestad Syd” med tilhørende 
kommuneplantillæg 
 
10 personer var mødt frem.  
10 personer afleverede det fremlagte evalueringsskema efter borgermødet. 
 

Jeg deltager i borgermødet, fordi jeg: 

    8 ønsker information om planforslagene 
 1 vil komme med forslag og/eller kommentere planforslagene 
 1 ønske at møde og diskutere med Borgerrepræsentationens politikere 
 1 arbejder med byplanlægning/har en professionel/faglig interesse 

 2 andet: 1 er studerende og 1 har kolonihave tæt på lokalplanområdet (i projektets 
”skyggeside”) 

Jeg har hørt eller læst om borgermødet via:   
 3 annonce eller artikler i pressen 
 5 den udsendte folder 
 0 udstillingen om planforslagene 
 1 Plan & Arkitekturs hjemmeside om planforslagene 
 0 lokalråd 
 0 politisk parti 
 0 interessegruppe 
 2 familie/venner/bekendte 

 0 andet  

Hvad synes du om borgermødet:  
 2 meget tilfreds 
 6 tilfreds 
 2 neutral 
 0 utilfreds 
 0 meget utilfreds 

Hvad var godt:  

3 deltagere udtrykker tilfredshed med ordstyreren og den gode tone ved spørgsmål og svar. 
1 er tilfreds med de gode spørgsmål fra salen, 2 fremhæver de gode besvarelser mens 1 er 
tilfreds med debatten generelt. Endelig glæder 1 deltager sig over pausens mulighed for 
debat omkring modellen, hvor der var mulighed for at udpege og diskutere de enkelte 
områder.    

Hvad kan gøres bedre:  

1 deltager mener, at panelet burde være større, og en anden mener, at alle politiske partier 
burde være repræsenteret. 2 deltagere mener, at PowerPoint-showet burde forbedres, dels 
ved at anvende bedre billedmateriale, og dels ved at bruge en mere læsbar skrifttype. 1 
deltager mener, at panelets besvarelser var nedladende, og en anden kritiserer Karin 
Storgaard for ikke at overlade arkitektoniske og byplanfaglige spørgsmål til forvaltningens 
arkitekt. Endelig mener 1 deltager, at man burde have informeret bedre om borgermødet 
for at sikre større fremmøde. 


